
Goededag,

Mijn naam is (…) en ik woon in de lijsterbeslaan.

Het dubbele bovenhuis schuin boven ons is verkocht. 
De nieuwe eigenaar heeft aangegeven het pand te hebben aangekocht. Om te gebruiken voor 
kamerverhuur. 

Meerdere keren zijn er door investeerders briefjes in de bus gegooid. Waarop zij aangegeven 
dat ze (zonder voorbehoud van financiering) je huis tegen een hele goede prijs kunnen en 
willen aankopen.

Nu komen er binnenkort om verschillende redenen meer dubbele bovenwoningen vrij.
Waar gezien de huidige situatie op de woningmarkt, de kans groot zal zijn dat dit soort investeerders 
ook hier de mogelijkheid willen pakken, om op deze wijze geld te verdienen.

Eerder ervaringen met kamerverhuur ( verhuur aan verschillende mensen) waren niet positief.
Ben ook bang voor een sneeuwbal effect.
Straten en buurten waar dit plaatsvind, hebben ook een geheel andere sfeer en karakter 
gekregen

Misschien wat voorbarig.

Maar het idee dat investeerders (die niet in onze straat wonen) de mogelijkheid krijgen om voor 
eigen gewin de sfeer en het karakter van de straat buurt te veranderen. (Door het meest 
winstgevende te willen doen. Veel kamers verhuren aan verschillende personen.( I.p.v. aan gezin of 
stelletje).

Geeft mij dan ook een heel onprettig gevoel.
Ook als ik mijn gevoel ondergeschikt maak aan het belang voor onze straat en buurt. Zie ik naast een 
grotere winst voor deze investeerders (die al zonder voorbehoud van financiering kunnen kopen) 
Geen positieve gevolgen voor straat of buurt.

Hierom wil ik de gemeenteraad vragen of zij iets kunnen/willen doen aan deze ontwikkeling.
En/of willen aangeven wat de mogelijkheden zijn wat ik als inwoner eventueel kan doen om deze 
ontwikkeling in mijn straat tegen te gaan.

Bij voorbaat dank
En met vriendelijke groet,
(….)


